
 

SPØRGSMÅL NR.  S 70 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Miljø- og fødevareministeren 

Dato: 24. august 2015 

Stillet af: Kenneth Kristensen Berth (DF)  

Kan ministeren bekræfte, at ministeren har planer om at slække på de 

dyrevelfærdsmæssige forbedringer, der er sket, for så vidt angår hold af 

heste, og som indebærer, at der i 2020 blandt andet stilles skærpede krav til 

størrelsen af hestenes bokse?  

(Spm. nr. S 70). 

Begrundelse 

Spørgeren er blevet opmærksom på, at der i hestekredse åbenbart huserer 

rygter om, at ministeren eller ministeriet planlægger at ville slække på de krav 

om størrelsen af bokse til heste, som i henhold til lovgivningen skal træde i 

kraft 2020. Spørgeren ønsker ministerens tilkendegivelse af, om dette er 

korrekt, da det bl.a. er af afgørende vigtighed i henhold til ridecentre og 

andre, der inden 2020 skal leve op til de skærpede dyrevelfærdsmæssige 

krav. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 24. august 2015 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på 

Kenneth.Kristensen.Berth@ft.dk og 

til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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